
Vážený pane předsedo, 
dopis se ke mě dostal ke zpožděním až dnes, takže jen krátce.  Na úvod: Jsem předsedkyně ZO 

ČSOP Javorníček ve Valašském Meziříčí a zároveň vedoucí oddílu MOP Falco, který funguje již 17 let., 
má cca 50 členů, takže:  
To, co současné vedení zamýšlí uskutečnit, již funguje.  

1. SMOP by se měl otevřít... SMOP otevřen je, my a další oddíly z Moravy nejsme přece pražské 
oddíly  

2. ....ostatní dětské členy... to funguje také / Zelená stezka, Studánky, atd/  
3. Ano, s databází je zřejmě problém., ale to si musí vyřešit ÚVR a SMOP, my totiž dětem říkáme, 

a je to přece ve Stanovách, že jsou členy ČSOP.  
 

Těší nás, že vás zajímá  i náš názor: SMOP funguje otevřeně všem oddílům, transparentně, takový 
servis, jaký máme od SMOPu nemáme nikde jinde. S Michalem Kulíkem člověk samozřejmě nemusí 
vždy ve  všem souhlasit, ale dopis, který přišel, mě opravdu překvapil, rozladil a ačkoliv na "žabomyší" 
spory nereaguji, nedalo mi to.  Spíš v tom bude něco osobního. Kdyby SMOP nefungoval tak, jak funguje, 
kdyby nám nebyl opravdu velkým přínosem, určitě bychom nebyly jeho členy (obzvláště my, Valaši !)  
 

Držím palce při správném rozhodování!  
 
 
Jitka Dvorská 


